
 
 

Referat af bestyrelsesmøde 

Tilstede: Kim, Christian, Joakim og Bente 

Tid og sted: 16. november 2022 kl. 19:00 hos Bente 

Referent: Joakim 

Dagsorden: 
 

1. Referat  

 

1. Referat fra seneste møde godkendes. 

 

2. Økonomi 

 

a. Budgetopfølgning – Revisor skal være opmærksom på årsopgørelsen, for at sikre vi ikke har 

betalt for anden grundejerforenings faktura. 

 

3. Udvalg 

 

a. Grøn – herunder legepladser, udvikling af fællesarealer – Christian 

Status: Gartner mangler det sidste på vores fællesarealer. Men er ikke vendt tilbage på 3 

henvendelser. 

b. Sort - herunder asfalt, kloak og rør, dæksler, vejbump, el-ladestandere – Joakim og Bente 

Status: Intet nyt siden sidst 

c. Grå - herunder stier, belysning, affaldsordning – Joakim og Bente 

Status: Belysning: Udskiftning af belysning forventes at være afsluttet inden årsskiftet.  

Affald: Vi er stadig i dialog med kommunen, og afventer dato for første tømning..Fælles 

containere forventes leveret pt. i uge 48. 

d. Socialt – fælles aktiviteter, juletræ, fester, loppemarked – Bo 

Status: Intet siden sidst 

e. Diverse  

 

 

4. Kommunikation 

 

a. Henvendelse fra grundejere  

- Henvendelse om skæve skot lamper ved indkørsel til Slåenhøj  

Vi kigger på det efter udskiftning til led. 

- Spørgsmål fra grundejer på Pilehøj om placering af 240 liters beholder til 

tømning 

Vi opdaterer kort efter par måneder, hvis noget ikke er hensigtsmæssigt. 

 

 

5. Evt. 

 



Kommunikation til ejere via DEAS’ hjemmeside: Vi forsøger at få en liste over grundejeres e mails til 
fremtidige information fra bestyrelsen.  

 

Henvendelse fra kommunen: 

 

CO2-beregner – bliver lagt op på hjemmeside. 

 

6. Næste møde 

 

Torsdag den 15/12 kl. 19:00 hos Bente 

 

 


